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Skrivelse till kulturnämnden 

 

 

Skrivelse angående ”Alla papper på bordet” om Barnkulturpalatset 
 
Vi beklagar alla att projektet Barnkulturpalatset gick i konkurs bara tre månader efter 
öppnandet. Vi emotser från en oberoende granskning en total redovisning av de ekonomiska 
faktorerna, liksom en plan för den framtida användningen av huset.  
 
Vi önskar emellertid också en redovisning från förvaltningen av vilken kommunikationen 
med Palatsets ledning som ägt rum under de senaste två åren. Vi har vid upprepade tillfällen 
frågat om finansiering av detta projekt och om kalkylerna verkar hållbara. Förvaltningen har 
framhållit projektets risker, men har dock tillstyrkt bidrag.  Under våren försäkrades att man i 
nära dialog med Palatsets ledning granskat kalkylerna och korrigerat verksamhetens 
inriktning. 
 
Enligt uppgifter i pressen visste kulturförvaltningen redan i mars 2010 att det fanns stora 
ekonomiska problem. Palatset lär ha mailat ”konfidentiellt” till förvaltningen om problemen. 
 
Vi anser att informationen till oppositionen i nämnden har varit bristfällig i denna fråga och vi 
vill ha en grundlig redovisning av kommunikationen mellan förvaltningen och Palatset. 
 
 
 
 
 
Ann Mari Engel (V)   Mats Berglund (MP)  
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